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1 Valg af næstformand

Mathias fra Vibeholmskolen blev valgt til næstformand.

2 IT-løsning

Anna Holmbeck fra IT demonstrerede muligheder for samarbejde og kommunikation i den nye Google 
Education løsning. Det vil blandt andet gøre det muligt for IFE at kommunikere direkte med skolernes 
elevråd og f.eks. gennemføre spørgeskemaundersøgelser. Vi tager spørgsmålet op igen på senere møder.

3 Opfølgning på ”Skraldeløbet”

IFE har holdt møde med Vej og Park den 19. april. Her gav vi gode råd og kom med ideer til deres oplæg. 
Vej og Park arbejder videre med oplægget, som tages op igen på IFEs møde den 12. juni. 

4 Nationalt fælleselevråd

Sarah (formand) deltog i mødet i Det Nationale Fælleselevråd (under Danske Skoleelever), som 
repræsentant for IFE. Her mødtes elevrepræsentanterne med undervisningsminister Merete Riisager og 
Sarah fortalte om forslaget om mere samfundsfag i undervisningen.

5 Opfølgning på Samfundsfag

Arbejdsgruppen om samfundsfag mødes første gang onsdag den 10. maj på Strandgårdskolen. Fra IFE 
deltager Sarah, Marcus, Mathias, Wiktoria og Ida.

5.1 Presse

Sydkysten bragte den 5. maj en længere artikel under overskriften ”Samfundsfag skal fylde mere på 
skoleskemaet”.

6 Politik

Der var ikke noget under dette punkt. Det er nok nødvendigt at forklare, hvad vi skal med dette punkt.

7 Filmfestival

Vi er gået videre med ideen om en filmkonkurrence for 8. klasserne med temaet ”teenager”. Der er 
mulighed for at gennemføre konkurrencen som en del af den filmfestival, som kulturcafeen er ved at 
arrangere. Sarah, Simon, Marcus, Mathias, Elisabeth og Wiktoria mødes mandag den 22. maj med Jorge 
Rivera, som er leder af kulturcafeen.

8 Eventuelt



Der arbejdes videre med 5-athlon i samarbejde med Ungdomsskole.

Næste almindelige møde i IFE er mandag den 12. juni kl. 11:00 til 13:00. Her deltager Vej og Park i starten af 
mødet.

(Referat skrevet af Peter.)


